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 منصور بیات:

با مدال خوشرنگ ایران را سربلند می کنیم

منصــور بیــات دونده ماراتن قبل از ســفر به هنگ کنگ برای قهرمانی آســیا 
گفــت: »فدراســیون بعــد از ســال ها ما را به مســابقه نیمه ماراتن فرســتاد، 
جــدای از حاشــیه ها و اتفاقاتــش مــا درخشــیدیم و قــرار اســت ایــن بــار در 
هنگ کنــگ بدویــم. ما در هنگ کنگ هم به رغــم رقبای قوی ثابت می کنیم 
خیلــی ســرتر هســتیم. شــک نکنیــد در هنگ کنــگ بــا مــدال خوشــرنگ 

دوومیدانــی ایــران را ســربلند می کنیم.«

 احمد کاویان

سرمربی تیم پارااسکی استعفا داد

احمــد کاویــان ســرمربی تیــم ملــی پارااســکی صحرانــوردی بــه دلیــل عدم 
همراهــی در اعــزام ایــن تیم به کمپ تمرینی کره جنوبی و جایگزین شــدن 

رئیــس انجمــن ایــن رشــته از ادامه همــکاری کناره گیــری کرد.
 تیم ملی پارااسکی صحرانوردی درحالی 13 دی به منظور حضور در کمپ 
تمرینــی عــازم کــره جنوبی شــد که احمد کاویان ســرمربی تیم ملــی در این 

ســفر جایی نداشت.

حمید اسلامی:

امیدوارم با مدال طلا و سهمیه پارالمپیک جبران کنم

حمیــد اســامی قهرمــان مــاده 1۵00 متر بازی هــای پاراآســیایی جاکارتا،  ۵ 
ســال دوری از تارتــان را می خواهــد بــا ســهمیه پارالمپیــک جبــران کنــد. او 
گفــت: »بعــد از ۵ ســال دوری از مســابقات بــه دلیل محرومیــت، به عنوان 
تنهــا نماینــده ایران در مســابقات جهانی نابینایان فزاع امــارات در دو ماده 
1۵00 و ۵000 متــر مــی دوم کــه امیــدوارم بــا  مدال طا و ســهمیه پارالمپیک 

پاریــس ایــن دوری ۵ ســاله را جبــران کنم.«

پیمان ماهری پور: قوی ترین مردان برای وایکینگ هاست

اختلاف دو نفر، مردان آهنین را تعطیل کرد
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انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

محسن وظیفه
روزنامه نگار

دونده های 
ماراتن ایران راهی 

هنگ کنگ شدند
دونده هــای ملی پــوش ماراتــن 
ایــران بعــد از اینکــه تجربــه تلــخ 
نیمــه ماراتــن قهرمانــی آســیا و 
جایــزه یــک میلیــاردی کــه بــا گاف 
فدراســیون از دســت دادنــد، 
بامــداد دیروز برای تجربه ای دیگر 
راهــی هنگ کنــگ شــدند. این بار 
بــرای رقابت با دونده هــای ماراتن 
آســیا صابر چرخــی و منصور بیات 
بــا همراهــی محمدجــواد صیادی 
مربی بــه هنگ کنگ پــرواز کردند 
تــا فردا مســابقه جدیدی را تجربه 

کننــد.

اقتدار پارس جنوبی 
در صدر جدول 
تکواندوی زنان

روز دوم از هفتـه سـوم رقابت هـای 
بـا  ن  زنـا نـدوی  ا برتـر تکو لیـگ 
شـناخت نفـرات برتـر چهـار وزن 
دوم و تثبیـت جایـگاه صدرنشـین 

بـه پایـان رسـید.
ره  و د میـن  و د ز  ا م  سـو ر  و د
نـدو  رقابت هـای لیـگ برتـر تکوا
جـام ایراندخـت یـادواره شـهیده 
شـاخص ورزش کشـور »شـهناز 
حاجـی شـاه« بـا حضـور 10 تیـم بـه 
همـراه 78 تکوانـدوکار بـه صـورت 
انفـرادی دیـروز بـه سـبک گرندپـری 
بـا برگـزاری مبـارزات در اوزان زوج به 

پایـان رسـید.
در ایـن دوره از رقابت هـا 10 تیـم 
کادمـی تکوانـدو ویسـی، لـوازم  آ
ه  یـگا نگـی میکـس پـاس، پا خا
سـامتی رهـا، بیمـه تجـارت نـو، 
کادمـی ورزشـی کسـری، هیـأت  آ
کادمـی آتـرا،  تکوانـدوی نوشـهر، آ
دیـار، شـهر رنـگ دورود و پـارس 
جنوبـی بـه اضافـه بازیکنـان آزاد 

می کننـد. شـرکت 
در جـدول رده بنـدی و تـا پایـان 
مسابقات هفته سوم پارس جنوبی 
بـا ۴۵۴ امتیـاز جایـگاه خـود را در 
صـدر جـدول تثبیـت کـرد. آکادمـی 
تکوانـدو ویسـی بـا ۳۳۹ امتیـاز در 
مکان  دوم ایستاده و دو تیم پایگاه 
سـامتی رهـا بـا ۲۲۹ امتیـاز و بیمـه 
تجـارت نـو  بـا ۲۳7 امتیـاز سـوم و 

چهـارم هسـتند.
در مبـارزات روز دوم و در وزن ۴۹- 
کیلوگـرم مریـم ملکوتی خـواه از تیم 
پایگاه سامتی رها با ارائه نمایشی 
دلپذیـر در فینـال برابـر نـگار قدیانـی 
از تیـم پـارس جنوبـی، در ۲ رانـد بـه 
برتـری دسـت یافـت و قهرمـان ایـن 
وزن لقـب گرفـت. ملکوتی خـواه 
پیـش از فینـال سـعیده نصیـری 
یکـی از مدعیـان ایـن وزن را از پیـش 

رو برداشـته بـود.
نـی ملی پـوش پـارس  ناهیـد کیا
جنوبـی در وزن ۵7- کیلوگـرم تـا 
فینـال کار سـختی نداشـت و در 
دیدار نهایی برابر زهرا وطن دوست 
از بیمـه تجـارت نـو بـه میـدان رفـت 
و بـا برتـری در هـر ۲ رانـد اول شـد.

ساغر مرادی در تیم آکادمی ویسی 
در وزن 67- کیلوگـرم در دیـدار 
نهایی مقابل پریسـا جوادی از بیمه 
تجـارت نـو مبـارزه کـرد و نهایتـاً ۲ بـر 
یـک نتیجـه را از آن خـود کـرد و بـه 

مقـام قهرمانـی دسـت یافـت.
در وزن 7۳+ کیلوگرم زینب اسدی 
از پایـگاه سـامتی رهـا مقابـل »زهرا 
بـا  ر  کا نـدو ا تکو عیل«  سـما را پو
سـابقه بیمـه تجـارت نـو بـه روی 
شـیاپ چانگ رفـت و  در پایـان 
یـک دیـدار سـخت و تماشـایی در 
راندشـماری ۲ بـر یـک پیـروز شـد تـا 
یـک پیـروزی دیگـر بـرای تیـم پایـگاه 

سـامتی رهـا تصاحـب کنـد. 
اسـامی برترین هـای ایـن دوره از 

رقابت هـا بـه شـرح ذیـل اسـت:
برتریـن مربـی: روز اول: مهـروز 
نـه  یحا ر  : م و د ز  و ر  ، عی سـا

ینـی بد لعا ین ا ز
برتریـن بازیکـن: روز دوم: ناهیـد 

کیانـی - پارس جنوبـی 
برتریـن سرپرسـت: سـعیده وکیلـی 
یـگاه سـامتی رهـا - سـمیه  - پا

ر  عباسـی دیا
برتریـن داور: سـارا نـوروزی - فـارس، 

شـبنم دلکـش - تهران

حمید اسامی:
 می خواهــم دوری چنــد ســاله از میادیــن بین المللــی را 

جبــران کنــم
قهرمان بازی های پاراآســیایی جاکارتا  گفت: کســانی که در 
امــارات بتوانند به مدال طا دســت پیــدا کنند مجوز حضور 
در مســابقات جهانی ژاپن را نیز که اردیبهشــت ســال آینده 
برگزار می شــود، کســب خواهند کرد. ســعی داریم با کســب 
مدال طا و سهمیه پارالمپیک پاریس در فزاع امارات مجوز 
شــرکت در مســابقات جهانی ژاپن را نیز کســب و دوری چند 

ســاله خــود را از میادین بیــن المللی جبران کنم.

یکـی از چهره هـای شـاخص قوی ترین مـردان ایران 
در سـال های اخیـر پیمـان ماهری پـور بـود. جـوان 
قدرتمنـد اردبیلـی کـه بـا درخشـش در مسـابقات 
جهانـی و ثبـت رکوردهـای جدیـد در لیفـت نـام 
خـودش را بـر سـر زبان هـا انداخـت. او همچنـان در 
قوی تریـن مـردان بـا قـدرت کارش را پیـش می بـرد و 
حالا بعد از انتخاب به عنوان دبیر کمیته قوی ترین 
مـردان فعالیـت خـودش را در عرصـه مدیریـت 
هـم شـروع کـرده اسـت. بعـد از حضـورش در ایـن 
مسـئولیت بـود کـه بحـث پخـش مجـدد برنامـه 
پربیننـده مـردان آهنیـن بـه راه افتـاد کـه آیـا بعـد از 
مدت ها امکان پخش این برنامه وجود دارد یا نه؟ 
حضـور پیمـان ماهری پـور در ایـران ورزشـی فرصتـی 
شد برای این که درباره همه این موارد با او صحبت 
کـرد، هـر چنـد کـه خـودش امیـد چندانی بـا توجه به 
حواشی که چند نفر در این برنامه به راه انداختند، 

پخـش دوبـاره ایـن برنامـه نـدارد.

یکی از چهره های شاخص ورزش قوی ترین 
مردان هستی که با رکوردشکنی در 

مسابقات جهانی نام آور شدی، برنامه ای برای 
رکوردشکنی دوباره نداری؟

بـه همیـن زودی هـا مسـابقات شـروع می شـود. 
تمریـن می کنـم و امیـدوارم کـه بتوانـم بـاز هـم 

رکوردشـکنی کنـم ولـی آسـان نیسـت.
اولین سؤالی که باید از دبیر کمیته قوی ترین 

مردان پرسید، بحث درگیری های زیاد این 
رشته است. چرا این قدر حاشیه و درگیری در 

این ورزش زیاد است؟
درگیری هـا موضـوع مهمـی نبـوده  امـا همیشـه 
این طـور بـوده کـه حواشـی در ایـن ورزش زیـاد بـه 
چشم می آید. در فوتبال از این درگیری ها نیست؟ 
در کشـتی طـی یـک سـال گذشـته چنـد  بـار از ایـن 
دست درگیری ها رخ داده است. دو نفر به تصمیم 
داور اعتـراض کردنـد و یـک بحثـی پیـش آمـد، در 

فوتبـال کسـی بـه داوران اعتـراض نمی کنـد؟
اما اینجا خیلی جدی است.

خـب در کشـتی هـم پیـش آمـده. کار بـه قمه کشـی 
هـم رسـید. بـه هـر حـال برخـی از اوقـات اتفاقاتـی 
رخ می دهـد کـه نبایـد بیفتـد امـا نبایـد بـه خاطـر 
یـک اتفـاق کل رشـته را زیـر سـؤال بـرد. متأسـفانه 
قوی تریـن مـردان بارهـا از ایـن بزرگنمایی ها آسـیب 
دیـده. بـه هیـچ عنـوان کوچکتریـن درگیـر و حاشـیه 
را تأییـد نمی کنـم امـا ورزشـکاران در حـال انجـام 
حـرکات سـنگینی هسـتند و شـاید در چنـد مـورد 
هـم بـه داوران اعتـراض کننـد و یـا اصـاً چنـد نفـر 
ناخواسـته حرکـت زشـتی هـم انجـام بدهند اما باید 
این رفتار را به کل مجموعه تعمیم داد؟ متأسفانه 
در سـال های اخیـر مـوارد ایـن چنینی آسـیب زیادی 

بـه قوی تریـن مـردان زده اسـت.
به نوعی از این درگیری ها دفاع می کنی.

بـه هیـچ وجـه. درگیری هـای در جریـان مسـابقه 
لحظـه ای اسـت. قبـاً درگیری هـا در فضـای 
غیرورزشـی و بـر سـر مسـائل حاشـیه ای بـود کـه 
اصـاً ربطـی بـه رقابـت هـم نداشـت. الان شـرایط 
کامـاً فـرق کـرده؛ دفـاع نمی کنـم امـا درگیری هـا 
فقـط در داخـل فضـای مسـابقات اسـت و دیگـر در 
بیـرون از مجموعـه درگیـری نداریـم. اینکـه یـک نفر 
اعتـراض کنـد بـا اینکـه بـا شـرارت، در فضاهـای غیـر 
ورزشـی درگیری ایجاد کند، متفاوت اسـت و خیلی 
وقت است که دیگر چنین مسائلی را در قوی ترین 

مـردان نمی بینیـم.
ولی همان درگیری های داخل سالن هم برای 

این ورزش گران تمام می شود.
 مـن دلیـل برخـی مشـکات و ذهنیت هـای اشـتباه 
را به خاطر مدیریت غلط مسئولان قبلی می دانم. 
توجـه، آمـوزش و فیلتـر خاصـی در ایـن رشـته وجـود 
نداشـت و بایـد بسـتر مناسـبی بـرای ورزشـکاران 
ایجـاد می شـد. شـاید مدیریـت الان اگـر در زمـان 

گذشـته هـم وجـود داشـت، خیلـی از حواشـی 
قوی تریـن مـردان پیـش نمی آمـد و از تلویزیـون 

حـذف نمی شـدیم.
اما یکی از مواردی که به قوی ترین مردان 
خیلی آسیب زده بحث ریشه انگلیسی و 

آمریکایی آن است.
 به نظرم این یک باور اشتباه است و به خاطر آن از 
حمایت این رشـته دریغ می کنند و دیگر در رسـانه 
ملـی مـا را نشـان نمی دهنـد. چندیـن رشـته ورزشـی 
داریم که ریشه های انگلیسی و آمریکایی دارد مثل 
فوتبـال و راگبـی امـا بـه آنهـا بهـا داده می شـود. اگـر 
بـه صـورت تاریخـی نـگاه کنیـم، چنیـن مسـابقاتی از 
وایکینگ ها شروع شد و همین الان هم قهرمانان 
خوبـی دارنـد ولـی در ایـران بایـد بـه چشـم پهلوانـی و 
ورزش پوریای ولی به آن نگاه کنیم. در حال حاضر 
حتی رکورد ورزشکاران آمریکایی که این رشته را به 
آن ملیت نسـبت می دهند، از ورزشـکاران آسـیایی 
خیلـی پایین تـر اسـت. بـه نظـرم بایـد مسـئولان بـه 
ایـن رشـته بـه چشـم یـک نقطـه قـوت نـگاه کننـد و 
بـا حمایـت آن، پرچـم ایـران را در کشـورهای دیگـر 

بـالا ببرنـد.
البته بعضی از رشته های غیرالمپیکی خیلی 
زیاد با این مشکل روبرو هستند. شاید اگر 

المپیکی بودید داستان فرق می کرد.
ایـن هـم نـگاه خوبـی نیسـت. دقیـق نمی دانـم کـه 
چـه مـواردی باعـث شـده تـا ایـن ورزش دیـده نشـود 
اما بعضی از رشته ها المپیکی نیستند ولی جایگاه 
مهمـی دارنـد. الان درآمـد یـک ورزشـکار در رشـته  
غیرالمپیکـی مثـل MMA چندیـن برابـر بیشـتر 
از طایی هـای المپیـک ایـران درآمـد دارنـد. مگـر 
می شـود ایـن ورزش را ندیـد؟ الان MMA یـک برنـد 
اسـت و فدراسـیون کاملـی ندارنـد در زمـان فعلـی 
عرصـه جهانـی را از آن خـود کردنـد. فکـر می کنیـد 
اگر بالاترین رکورد لیفت جهان به ایران اختصاص 
داشته باشد، چقدر در عرصه جهانی موجب تبلیغ 
می شـود؟ نـه تنهـا در بحـث مشـهوریت بلکه از نظر 
درآمـد هـم اگـر حسـاب کنیـد در رشـته هایی مثـل 
قوی تریـن مـردان و MMA، وضعیـت ورزشـکاران 
خیلـی بهتـر از قهرمانـان برتـر المپیـک اسـت. مـن 
فکـر می کنـم دیـد مـا در بعضی رشـته های المپیکی 
بسـته شـده و نمی توانیـم نـگاه دقیقـی داشـته بـه 
همـه ورزش هـا داشـته باشـیم. ایـن باید تغییر کند.

عاوه بر این که در سطح جامعه عاقه مندان 
به این ورزش دوستت دارند، در قوی ترین 

مردان هم خیلی ها حرف شنوی دارند.
خیلـی از بچه هـا بـه مـن لطـف دارنـد و به عنوان یک 
ورزشـکار به من احترام می گذارند. با این وضعیت 
وقتی مشکلی هم پیش بیاید، پادرمیانی می کنیم 

و حـل می شـود.
در سال های اخیر ورزش شما خیلی طرفدار 
پیدا کرده، الان چقدر ورزشکار در این رشته 

داریم؟
قبـاً مـردم فقـط در رسـانه ملـی مـا را می دیدنـد امـا 
حـالا در شـبکه های مجـازی خیلـی دنبال کننـده 

نـان تـا  ید جمـع همـه قهرما ریـم. شـا دا
ورزشـکارانی کـه بـه مسـابقات نمی آینـد، 

به 10 هزار نفر هم برسد ولی حمایت ها 
با گذشته متفاوت شده است. البته 

عـده ای از داخـل قوی تریـن مـردان هـم در حـذف 
مـردان آهنیـن و لغـو حضـور مـا در تلویزیـون خیلـی 

مؤثـر بودنـد.
در مردان آهنین طرفدار کدام ورزشکار بودی؟

من در آن زمان طرفدار مهراب فاطمی بودم و بارها 
به خودش هم این موضوع را گفته ام. رضا قرایی و 
محراب فاطمی و حتی فرامرز خودنگاه از چهره های 
محبوبـی بیـن مـردم هسـتند و بـا ایـن چهره هـا، 
خاطرات مردان آهنین در بین مردم زنده می شود.

گفتی که عده ای باعث شدند مردان آهنین 
حذف شود.

 بـه مدیریـت خودنـگاه انتقـادات زیـادی دارم و بـه 
صورت محلی این کمیته را مدیریت می کرد؛ البته 
ایـن مسـائل الان بیـن مدیـران فعلـی اصـاح شـده 
امـا اختافـی کـه بیـن خودنـگاه و رضـا جاودانـی، 
مجـری برنامـه مـردان آهنیـن پیـش آمـد، بـه ایـن 
رشـته ضربـه زیـادی زد. جاودانـی یکـی از وزنه هـای 
قوی تریـن مـردان بـود و اطاعـات زیـادی در ایـن 
رشـته داشـت و پس از این اختاف، مسـائل زیادی 
مثـل موضوعـات مالـی بـرای برخـی مدیـران آشـکار 
شـد که ضربه سـنگینی زد و باعث حذف این رشـته 

از تلویزیـون شـد.
از همان وقت هم کمی ورزش شما با مردم 
فاصله گرفت، ایده ای برای تغییر نگرش ها 

ندارید؟
متأسـفانه اشـتباهات کوچـک بـزرگ دیده می شـود 
و کارهایـی اصـاً دیـده نمی شـوند. از سـال ۹۵ 
برنامـه ای را شـروع کردیـم و بـه گـروه امام رضایی ها 
وارد شـدیم. پـس از سـیل و زلزله هایـی کـه در نقـاط 
شـمالی و جنوبـی کشـور اتفـاق افتـاد بـرای کمـک 
بـه ایـن مناطـق رفتیـم و کمـک بسـیاری بـه مـردم 
دادیـم. کمک هـای زیـادی بـه مـردم انجـام دادیـم 
مثـل جمـع کـردن پـول بـرای نیازمنـدان یـا کمـک بـه 
سـالمندان و نجـات برخـی زندانی هـا و... مـا چنیـن 
کارهایـی را انجـام دادیـم کـه قوی تریـن مـردان را بـا 
اخـاق پهلوانـی آمیختـه کنیـم تـا بـا آمـدن اسـم ایـن 
رشته، جوانمردی و کمک در ذهن مردم زنده شود 

نـه شـرارت و دعـوا.
اولین مربی شما بابک قضبانی بوده، هنوز هم 

با او ارتباط دارید؟
اگـر قضبانـی نبـود، شـاید هیـچ گاه مـن بـه اینجـا 
نمی رسـیدم. همچنـان هـم بـه او احتـرام می گـذارم 

و خیلـی از رونـد تمریناتـم زیـر نظـر 
اوسـت. مـن تنهـا ورزشـکاری 

در این رشـته هسـتم که از 
اول تـا حـالا بـا یـک مربی 

سـر کـردم و هیچ وقـت 
هـم او را رها نمی کنم.
در مورد بعضی 
ورزشکارنماها 

مثل پهلوان 
احمدی و 

سجاد غریبی چه نظری دارید؟
 بارها تاش کردم سـجاد غریبی را به میدان بیاورم 
تـا بـا هـم وزنـه بزنیـم و ببینیـم چـه در چنتـه دارد امـا 
هیچ وقـت راضـی نشـد. بعـد از آبروریزی های غریبی 
بیانـه تنـدی صـادر کـردم و بـه طـور کل او را تخریـب 
کـردم. بعضـی رسـانه ها کـه در بـزرگ کـردن چنیـن 
افـرادی نقـش دارنـد هـم بسـیار مقصـر هسـتند و 
بـه نظـرم بـه رسـالت خـود عمـل نمی کننـد زیـرا بایـد 
افـرادی را بـزرگ کـرد کـه لیاقت دیده شـدن را دارند. 
مـن کارشـناس پـرورش انـدام هسـتم و مشـخص 
است که جلو بازوهای پهلوان احمدی عادی نیست 
و حتـی تقـارن هـم نـدارد و بـه مشـخص اسـت کـه 
برخـاف ادعـای خـودش، سـلطان سـینتول اسـت. 
چندیـن بـار بـه مـن پیـام هم داد و جـواب او را ندادم. 
در ایـن مسـأله هـم بـه نظـرم بعضـی رسـانه ها بـرای 
دیـده شـدن بیشـتر ایـن افـراد را بـزرگ می کننـد و بـا 
این حرکت به ورزشکاران بزرگ ایران ظلم می کنند. 
این افراد که بیخودی معروف می شوند با این کارها 
به درآمد می رسـند ولی هیچکس حتی ورزشـکاران 
المپیکـی مـا را نمی شناسـد و باعـث تضعیـف روحیه 
آن قهرمـان می شـود. فکـر می کنـم مـردم ما فرهنگ 

اسـتفاده از شـبکه مجـازی را ندارنـد.
ماجرای فتح و غصب فدراسیون بدنسازی 

توسط ورزشکاران قوی ترین مردان چیست؟
اوایـل ریاسـت نصیـرزاده بـر فدراسـیون، رفتـن 
فرامرز خودنگاه از ریاست کمیته قوی ترین مردان 
بـرای همـه مسـجل شـده بـود. در ایـن اوضـاع بیـن 
ورزشـکاران تهرانـی و تعـداد محـدودی ورزشـکاران 
کرج، بر سـر ریاسـت کمیته کشـمکش ایجاد شـده 
بـود. همـه ورزشـکاران تهـران خبـر جلسـه رئیـس 
فدراسـیون بـا ورزشـکاران کرجـی را شـنیده بودنـد 
و بـه فدراسـیون هجـوم بردنـد تـا اجـازه ایـن اتفـاق 
را ندهنـد. بـا تمـاس نصیـرزاده کمـی بـا تأخیـر بـه 
فدراسیون رسیدم و دیدم که ورزشکاران قوی ترین 
مـردان در همـه جـای فدراسـیون حضـور دارنـد و 
رئیـس فدراسـیون هـم در وضعیـت خوبـی نیسـت. 
نهایتـاً بـا کمـی صحبـت همـه چیـز به خیر گذشـت و 

بـا مسـالمت بـه پایـان رسـید.
در رشته قوی ترین مردان چقدر دوپینگ 

وجود دارد؟
مصـرف داروی خـود مـن کـه بسـیار ناچیـز اسـت امـا 
بـه طـور کل میـزان دارویـی کـه یک ورزشـکار زیبایی 
انـدام مصـرف می کنـد خیلـی بیشـتر از رشـته مـا 
اسـت. از آنجایـی کـه در رشـته مـا بـا دویـدن 
و آیتم هـای سـنگین، ضربـان قلـب بـالا 
تجربـه می شـود، اگـر مصـرف دارو بـالا 
باشد قطعاً ورزشکاران سکته می کنند 
و جان خود را از دست می دهند. با این 
حـال ورزشـکاران زیبایـی انـدام خیلی 
مصـرف بالاتـری دارنـد و نمی تـوان در 
ایـن مسـأله آنهـا را بـا مـا مقایسـه کـرد.

 درگیری در
 تمام رشته ها 

وجود دارد 
اما اینجا به 

چشم 
می آید


